
OR.0002.6.2021 

 

PROTOKÓŁ Nr XXX/21 
z XXX nadzwyczajnej Sesji Rady Miejskiej w Zalewie 

z dnia 8 września 2021 r. 
od godz. 13:00 do godz. 14:48 

 
                                                Proponowany porządek obrad 
 

1. Otwarcie obrad Sesji. 

2. Sprawdzenie kworum i przyjęcie porządku obrad. 

3. Dyskusja i głosowanie nad następującymi projektami uchwał: 

 

1) w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Zalewo na lata  

2021- 2038, 

2) w sprawie zmian w budżecie gminy Zalewo na 2021r, 

3) w sprawie przekazania projektu zmian regulaminu dostarczania wody  

i odprowadzania ścieków organowi regulacyjnemu do zaopiniowania, 

4) w sprawie powierzenia Zakładowi Gospodarki Komunalnej Spółce z 

ograniczoną odpowiedzialnością z siedzibą w Zalewie zarządzania Gminnym 

Składowiskiem Odpadów Innych niż Niebezpieczne i Obojętne w miejscowości 

Gajdy, gmina Zalewo, 

5) w sprawie   ustalenia wysokości opłaty za wpis do rejestru żłobków i klubów 

dziecięcych, 

6) w sprawie przyjęcia planu nadzoru nad żłobkami, klubami dziecięcymi oraz 

dziennymi opiekunami działającymi na terenie Gminy Zalewo, 

7) w sprawie określenia średniej ceny jednostki paliwa w Gminie Zalewo na rok 

szkolny 2021/2022, 

8) w sprawie ustalenia cen za usługi przewozowe wykonywane gminną 

komunikacją zbiorową, której organizatorem jest Gmina Zalewo, 

9) w sprawie rozpatrzenia skargi na działalność Burmistrza Zalewa, 

10) w sprawie nadania imienia ekomarinie w Zalewie. 

 
4. Sprawy różne. 

5. Zamknięcie obrad.           

 

Ad 1. Otwarcie obrad Sesji. 



 
Obrady XXX nadzwyczajnej Sesji Rady Miejskiej w Zalewie otworzył Jan Lichacz 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Zalewie.  

 

Ad 2.  Sprawdzenie kworum i przyjęcie porządku obrad. 
 

Przewodniczący Rady Jan Lichacz stwierdził, że na sali znajduje się 12 radnych, co stanowi 

kworum niezbędne do podejmowania prawomocnych uchwał (lista obecności radnych 

stanowi załącznik nr 1), następnie oddał głos Burmistrzowi Zalewa, na wniosek, którego 

została zwołana Sesja. 

 

Burmistrz Zalewa Marek Żyliński wyjaśnił, że zawnioskował o zwołanie Sesji nadzwyczajnej  

w związku dynamiką zdarzeń. Potrzebne jest wprowadzenie zmian w budżecie gminy.  

W związku ze zmianą przepisów Prezes ZGK wniósł o podjęcie uchwały dotyczącej 

dokonania zmian w regulaminie dostarczania wody i odprowadzania ścieków. Potrzebna jest 

również uchwała dotycząca przekazania składowiska odpadów w Gajdach w zarząd ZGK. 

Dwa projekty uchwał związane są z funkcjonowaniem klubów dziecięcych i przedszkoli 

prywatnych. Wśród projektów uchwał znalazł się również projekt uchwały dotyczący 

określenia średniej ceny jednostki paliwa w Gminie Zalewo na rok szkolny 2021/2022 oraz w 

sprawie cen za usługi przewozowe w związku z planowanym uruchomieniem transportu 

publicznego, projekt dotyczący rozpatrzenia skargi na działalność Burmistrza (efekt pracy 

Komisji Skarg, Wniosków i Petycji) oraz projekt uchwały dotyczący nadania imienia 

Zalewskiej ekomarinie, której inicjatorem jest Towarzystwo Miłośników Ziemi Zalewskiej.  

 

Przewodniczący Rady Jan Lichacz poddał pod głosowanie porządek obrad.  

 
Za przyjęciem porządku obrad głosowało 12 radnych, nikt nie był przeciw, nikt nie 
wstrzymał się od głosu. Porządek obrad został przyjęty. 
 

Ad. 3. Dyskusja i głosowanie nad następującym projektem uchwały 
 

Przewodniczący Rady Jan Lichacz poprosił o odczytanie projektów uchwał.  

 

Skarbnik Gminy Alina Błażewicz odczytała projekt uchwały 

 

1) w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Zalewo na 
lata 2021- 2038, 



a następnie 

2) w sprawie zmian w budżecie gminy Zalewo na 2021r, 

 

Skarbnik Gminy Alina Błażewicz poprosiła o poprawienie błędnego zapisu w projekcie 

uchwały dotyczącego numeracji załączników (w § 3 w punkcie 8 powinien być wskazany 

załącznik nr 6, a w § 4 załącznik nr 7). 

 

Burmistrz Zalewa Marek Żyliński wraz ze Skarbnik Gminy Aliną Błażewicz udzielili wyjaśnień 

dotyczących zmian w budżecie.  

 

Radna Iwona Głąb powiedziała, że jest niezadowolona z faktu zmniejszenia środków na 

przebudowę parkingu przy Miejskim Ośrodku Pomocy Społecznej w Zalewie. W ramach tego 

zadania planowano wybudowanie chodnika do ulicy Rolnej, który jest niezbędny w celu 

zapewnienia bezpieczeństwa mieszkańcom. Aktualnie chodzą oni rowem. Obiecywano, że 

chodnik powstanie w tym roku. Takie informacje przekazywała mieszkańcom. Zabranie 

środków na ten cel jest nie w porządku.  

 

Burmistrz Zalewa Marek Żyliński powiedział, że Gmina nie posiada uzgodnień dokumentacji  

z zarządcą drogi wojewódzkiej, przy której chodnik trzeba wybudować.  Dodał, że parking 

przy MOPS w Zalewie oraz dwa dodatkowe zadania będą realizowane w ramach 

przyznanych środków zewnętrznych. Wyjaśnił, że aktualnie trwają prace remontowe na 

budynku MOPS-u i nie ma możliwości, aby w to samo miejsce wpuścić drugiego wykonawcę. 

Ponadto robienie prac budowlanych w okresie zimowym nie jest dobrym pomysłem. 

Powtórzył, że wykonanie chodnika do ulicy Rolnej jest planowane w ramach realizacji 

budowy parkingu przy MOPS, ale przesunięte zostaje na rok przyszły, w związku z brakiem 

niezbędnych uzgodnień na chwilę obecną. Zadanie będzie ujęte w projekcie budżetu na rok 

przyszły z uwzględnieniem kwot wynikających z kosztorysu.  

 

Radny Alfred Truszkowski powiedział, że skoro przyznano środki zewnętrzne w kwocie 

610.000 zł. na trzy zadania, to ich wartość powinna być już znana. Aktualnie remont drogi 

wewnętrznej na ulicy Tartacznej opiewa na 54.000 zł. Zastanawia się, ile jeszcze środków 

trzeba będzie dołożyć z budżetu gminy na pozostałe dwa zadania (budowa parkingów).  

 

Burmistrz Zalewa Marek Żyliński przypomniał, że wszystkie Gminy w Polsce otrzymały  

w czasie kampanii prezydenckiej tzw. czeki. Zadeklarowano wówczas wykonanie trzech 

zadań, z pełną świadomością, że pozyskane środki są niewystarczające i trzeba będzie do 

tych zadań dołożyć środki gminne. Koszty na wykonanie zadań będą znane, jak będzie 



dokumentacja techniczna i kosztorys inwestorski. Faktyczne koszty poznane zostaną 

natomiast po przetargu. Burmistrz powtórzył, że aktualnie dokumentacja na parkingi jest na 

etapie uzgodnień.  

 

Radny Alfred Truszkowski zapytał, ile wynosi wstępny kosztorys na wykonanie parkingu przy 

MOPS.  

 

Radna Iwona Głąb powiedziała, że z informacji jakie uzyskała od Kierownika Referatu 

Inwestycji, Gospodarki Mieniem Komunalnym, wykonanie parkingu to koszt około 400.000 zł.  

 

Przewodniczący Rady Jan Lichacz powiedział, że Rada zaakceptowała powyższe zadania 

do realizacji. Warto wykorzystać otrzymane dofinansowanie i zadania wykonać, chociaż 

rozłożone to będzie w czasie. Jest deklaracja, że zadania zostaną wykonane, należy uzbroić 

się w cierpliwość. 

 

Radny Alfred Truszkowski powiedział, iż chodzi mu o to, że skoro dotacja wynosi 600.000 zł., 

to już znaczną część pochłonie inwestycja na ulicy Tartacznej. W praktyce jeden  

z planowanych parkingów w całości trzeba będzie wykonać z środków gminnych.  

 

Przewodniczący Rady Jan Lichacz powiedział, że Rada zaakceptowała konkretne 

dofinansowanie na poszczególne zadania. Brakującą część pokryć należy z budżetu. 

Zauważył, że dzięki środkom zewnętrznym, pozostałe w budżecie pieniądze można 

przeznaczyć na inne zadania własne, np. remonty świetlic wiejskich.  

 

O godzinie 13:47 sesję opuściła Radna Dorota Obszańska. 
 

Radny Alfred Truszkowski powiedział, że w przeszłości zgłaszano uwagi do wykonania 

świetlicy wiejskiej w Dobrzykach. Komisja Rewizyjna przeprowadziła kontrolę. Wnioski 

Komisji zostały przyjęte, ale niezrealizowane, chociaż termin gwarancji mija we wrześniu 

tego roku. Zapytał, co z tą sprawą.   

   

Przewodniczący Rady Jan Lichacz poprosił, aby skupić się na projekcie uchwały, a inne 

zagadnienia poruszyć w sprawach różnych.  

 

Rady Alfred Truszkowski zapytał, ile wyniosły wydatki na sprzątanie terenów rekreacyjnych. 

 

Skarbnik Gminy Alina Błażewicz odpowiedziała, że musiałaby to sprawdzić. 



 

W związku z brakiem innych pytań Przewodniczący Rady Jan Lichacz poddał pod 

głosowanie projekt uchwały nr 1. 

 

Za podjęciem uchwały głosowało 9 radnych, 1 radny był przeciw, 1 radny wstrzymał 
się od głosu. 
 
Przewodniczący Rady Jan Lichacz poddał pod głosowanie projekt uchwały nr 2. 

 

Za podjęciem uchwały głosowało 9 radnych, 1 radny był przeciw, 1 radny wstrzymał 
się od głosu. 
 

Przewodniczący Rady Jan Lichacz odczytał projekt uchwały 

 

3) w sprawie przekazania projektu zmian regulaminu dostarczania wody  
i odprowadzania ścieków organowi regulacyjnemu do zaopiniowania. 

 

 

Prezes Zakładu Gospodarki Komunalnej w Zalewie Mirosław Stańczyk wyjaśnił, że w 

związku z wprowadzeniem zmian w ustawie dotyczącej zbiorowego dostarczania wody  

i odprowadzania ścieków, należy dostosować uchwałę do obowiązujących przepisów.  

 

Wobec braku pytań Przewodniczący Rady Jan Lichacz poddał pod głosowanie projekt 

uchwały. 

 

Za podjęciem uchwały głosowało 11 radnych, nikt nie był przeciw, nikt nie wstrzymał 
się od głosu. 
 

Przewodniczący Rady Jan Lichacz odczytał projekt uchwały 

 

4) w sprawie powierzenia Zakładowi Gospodarki Komunalnej Spółce  
z ograniczoną odpowiedzialnością z siedzibą w Zalewie zarządzania 
Gminnym Składowiskiem Odpadów Innych niż Niebezpieczne i Obojętne  
w miejscowości Gajdy, gmina Zalewo. 

 

Przewodniczący Rady Jan Lichacz odczytał uzasadnienie do projektu uchwały. 

Poinformował, że gmina jako jednostka sektora finansów publicznych nie może być 



zarządzającym gminnym składowiskiem odpadów. Może natomiast powierzyć wykonywanie 

praw i obowiązków zarządzającego podmiotowi niebędącemu jednostką sektora finansów 

publicznych.  

Na składowisku odpadów komunalnych w Gajdach zaprzestano przyjmowania odpadów od 

2004 roku. Mimo tego, że składowisko nie funkcjonuje jako czynne, nie przestaje jednak nim 

być. Zgodnie z ustawą o odpadach „życie” składowiska składa się z kilku faz, w tym fazy 

eksploatacyjnej trwającej do zakończenia rekultywacji oraz fazy poeksploatacyjnej. Zgodnie  

z art. 124 ust. 3 i 4 ustawy o odpadach prowadzenie składowiska obejmuje wszystkie 

działania w fazie eksploatacyjnej i poeksploatacyjnej, a prowadzi je zarządzający 

składowiskiem, dlatego też powstał wymóg powierzenia tych obowiązków podmiotowi, który 

nie jest jednostką sektora finansów publicznych. W świetle ustawy o odpadach gmina nie 

może być zarządzającym w związku z czym zasadne jest powierzenie praw i obowiązków 

zarządzającego Zakładowi Gospodarki Komunalnej w Zalewie. 

 

Rady Alfred Truszkowski zapytał, czy wysypiska nie można zdjąć z ewidencji.  

 

Burmistrz Zalewa Marek Żyliński powiedział, że składowisko od 2003 roku jest zamknięte, 

ale nigdy nie zostało zrekultywowane. Ostatnio Gmina dostała wezwanie do zrekultywowania 

składowiska. Cała dokumentacja jest dostępna w Urzędzie. Zawnioskował, aby Komisja 

Rewizyjna, sprawdziła dokumentację, postępowanie i przedstawiła stanowisko, które będzie 

zrozumiałe dla wszystkich Radnych. Dodał, iż pisał do Ministra Klimatu i Środowiska, aby 

odstąpił od obowiązku rekultywacji składowiska, ale bezskutecznie.  

 

Wobec braku pytań Przewodniczący Rady Jan Lichacz poddał pod głosowanie projekt 

uchwały. 

 

Za podjęciem uchwały głosowało 10 radnych, nikt nie był przeciw, 1 radny wstrzymał 
się od głosu. 
 

Przewodniczący Rady Jan Lichacz odczytał projekt uchwały 

 

5) w sprawie ustalenia wysokości opłaty za wpis do rejestru żłobków i 
klubów dziecięcych. 

 

Dyrektor Zespołu Obsługi Szkół i Przedszkoli Elżbieta Blonkowska powiedziała, że w 

związku z tym, iż na terenie gminy powstało prywatne przedszkole i klub dziecięcy 



koniecznie jest podjęcie uchwały określającej opłaty za wpis do rejestru. Rejestr to platforma 

obejmująca wpisami wszystkie przedszkola funkcjonujące w Polsce.  

 

Prezes Firmy Usługi Szkoleniowo Doradcze „Mentor” Pan Piotr Kołodziejski poinformował, 

że do klubu dziecięcego uczęszcza 16 dzieci, a do przedszkola 20. Przedszkole przeszło 

wszystkie niezbędnie kontrole i w pełni funkcjonuje od 3 września.   

Pan Piotr Kołodziejski podziękował Burmistrzowi i Dyrektor Zespołu Obsługi Szkół  

i Przedszkoli za otrzymaną pomoc i współpracę. 

 

Radna Iwona Głąb wyraziła zadowolenie z obsługi oferowanej przez przedszkole. Pochwaliła 

profesjonalizm kadry.  

 

Wobec braku pytań Przewodniczący Rady Jan Lichacz poddał pod głosowanie projekt 

uchwały. 

 

Za przyjęciem uchwały głosowało 11 radnych, nikt nie był przeciw, nikt nie wstrzymał 
się od głosu. 
 

Przewodniczący Rady Jan Lichacz odczytał projekt uchwały 

 

6) w sprawie przyjęcia planu nadzoru nad żłobkami, klubami dziecięcymi 
oraz dziennymi opiekunami działającymi na terenie Gminy Zalewo. 

 

Wobec braku pytań Przewodniczący Rady Jan Lichacz poddał pod głosowanie projekt 

uchwały. 

 

Za przyjęciem uchwały głosowało 11 radnych, nikt nie był przeciw, nikt nie wstrzymał 
się od głosu. 
 

Przewodniczący Rady Jan Lichacz odczytał projekt uchwały 

 
7) w sprawie określenia średniej ceny jednostki paliwa w Gminie Zalewo na 

rok szkolny 2021/2022. 
 

Wobec braku pytań Przewodniczący Rady Jan Lichacz poddał pod głosowanie projekt 

uchwały. 

 



Za przyjęciem uchwały głosowało 11 radnych, nikt nie był przeciw, nikt nie wstrzymał 
się od głosu. 
 

Przewodniczący Rady Jan Lichacz odczytał projekt uchwały 

 

8) w sprawie ustalenia cen za usługi przewozowe wykonywane gminną 
komunikacją zbiorową, której organizatorem jest Gmina Zalewo. 

 

O godzinie 14:13 sesję opuściła Radna Ewa Nykołyszak. 
 

Radny Krzysztof Przybylski zapytał, czy jest wykaz mówiący o tym, komu przysługują ulgi. 

 

Inspektor w Referacie Organizacyjnym Andrzej Lichacz powiedział, że informacje takie 

określono w uchwale Rady Miejskiej. Dostępne są w internecie.  

 

Burmistrz Zalewa Marek Żyliński powiedział, że uchwała jest konsekwencją negocjacji ceny 

wozokilometra z przewoźnikiem. Negocjacje prowadzone były pod koniec sierpnia 2021r. 

Wybrano najkorzystniejszą ofertę i w efekcie konieczne jest zaktualizowanie uchwały, którą 

podjęto w lipcu.  

 

Radny Alfred Truszkowski zapytał, kogo wybrano na przewoźnika. 

 

Burmistrz Zalewa Marek Żyliński odpowiedział, że najkorzystniejszą ofertę złożyła firma 

Lipnicki z Morąga oferując cenę wozokilometra 3,94 zł.   

 

Wobec braku innych pytań Przewodniczący Rady Jan Lichacz poddał pod głosowanie 

projekt uchwały. 

 

Za przyjęciem uchwały głosowało 10 radnych, nikt nie był przeciw, nikt nie wstrzymał 
się od głosu. 
 

O godzinie 14:27 sesję opuściła Radna Teresa Jakubiec.  
 

Przewodniczący Rady Jan Lichacz odczytał projekt uchwały 

 

9) w sprawie rozpatrzenia skargi na działalność Burmistrza Zalewa. 
 



Radny Alfred Truszkowski zapytał, kto poniesie koszty budowy zbiornika separacyjnego,  

o którym mowa w uzasadnieniu do projekty uchwały.  

 

Kierownik Referatu Gospodarki Przestrzennej, Ochrony Środowiska i Rolnictwa Cezary 

Trukawka powiedział, że zbiornik wybudował właściciel nieruchomości na swój koszt. 

 

Wiceprzewodnicząca Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Teresa Jakubiec poinformowała, że 

podczas posiedzenia Komisji wysłuchano stron, przeprowadzone przez Urząd kontrole nie 

stwierdziły nieprawidłowości i członkowie Komisji jednogłośnie uznali skargę za bezzasadną.  

 

Wobec braku innych pytań Przewodniczący Rady Jan Lichacz poddał pod głosowanie 

projekt uchwały. 

 

Za przyjęciem uchwały głosowało 10 radnych, nikt nie był przeciw, nikt nie wstrzymał 
się od głosu. 
 

O godzinie 14:27 sesję opuściła Radna Teresa Jakubiec. 
 

Przewodniczący Rady Jan Lichacz odczytał projekt uchwały 

 

10) w sprawie nadania imienia ekomarinie w Zalewie. 
 

Prezes Towarzystwa Miłośników Ziemi Zalewskiej Pani Krystyna Kacprzak powiedziała, że 

nadanie ekomarinie w Zalewie imienia Georga Jacoba Steenke ma przede wszystkim aspekt 

promocyjny. Warto promować unikalne miejsca, jak wybudowany w średniowieczu Kanał 

Dobrzycki i osoby, jak Georga Jacoba Steenke, który „wpiął” Zalewo w sieć komunikacji 

wodnej (w przeszłości istotnej z punktu gospodarczego - transport towarów, aktualnie 

docenianej ze względu na walory turystyczne).  

 
O godzinie 14:29 na sesję wróciła Radna Teresa Jakubiec. 
 

Prezes Towarzystwa Miłośników Ziemi Zalewskiej Pani Krystyna Kacprzak zauważyła, że 

niemalże równolegle do budowy Kanału Elbląskiego rozbudowywana była sieć kolejowa na 

tutejszym terenie, która dziś nie istnieje, a Kanał nadal funkcjonuje.  

 



Burmistrz Zalewa Marek Żyliński zapytał, czy Prezes TMZZ orientuje się, na jakim etapie 

znajduje się proces zmierzający do umieszczenia Kanału Elbląskiego na światowej liście 

obiektów dziedzictwa kulturowego UNESCO.  

 

Prezes Towarzystwa Miłośników Ziemi Zalewskiej Pani Krystyna Kacprzak odpowiedziała, że 

nie wie. 

 

Wobec braku innych pytań Przewodniczący Rady Jan Lichacz poddał pod głosowanie 

projekt uchwały. 

 

Za przyjęciem uchwały głosowało 9 radnych, nikt nie był przeciw, 1 radny wstrzymał 
się od głosu. 
 

Ad. 4. Sprawy różne. 
 
Przewodniczący Rady Jan Lichacz zaprosił Radnych na Mały Festiwal Filmowy. 

 

Skarbnik Gminy Alina Błażewicz odpowiadając na zadane wcześniej pytanie Radnego 

Alfreda Truszkowskiego, ile wyniosły wydatki na sprzątanie terenów rekreacyjnych, 

powiedziała, że 17.496 zł.  

 

Burmistrz Zalewa Marek Żyliński poprosił, aby Komisja Rewizyjna przyjrzała się tematowi 

składowiska odpadów inne niż niebezpieczne w Gajdach.  

Burmistrz odnosząc się do tematu świetlicy wiejskiej w Dobrzykach powiedział, że protokół 

przeglądu gwarancyjnego pochodzi z 2017r. Dodał, że aktualnie nie jest w stanie 

odpowiedzieć, które usterki w świetlicy zostały usunięte, a które nie. Przygotowana dla 

Radnych zostanie pisemna informacja w tym zakresie.  

 

O godzinie 14:40 sesję opuścił Radny Krzysztof Przybylski.  
 

Prezes Towarzystwa Miłośników Ziemi Zalewskiej Pani Krystyna Kacprzak zaprosiła 

obecnych na spotkanie w MGCK dotyczące profilaktyki zdrowotnej.  

 

Radna Teresa Jakubiec poinformowała, że uczniowie Szkoły Podstawowej w Zalewie 

mieszkający w Półwsi i Gajdach wracając do domów transportem o godzinie 12:30, wożone 

są w kierunku Mazanek, Rąbity, następnie przywożone z powrotem do Zalewa i dopiero 



odwożone do domów. W autobusie spędzają około godziny. Faktycznie nie powinni być 

transportowani w innych kierunkach niż szkoła dom, bo nie mają biletów.  

 

Burmistrz Zalewa Marek Żyliński powiedział, że miał informacje, iż sprawa została 

sprostowana.  

 

Radny Krzysztof Gawryś powiedział, że potrzebna jest pomoc w związku, z tym, iż daniele 

należące do osoby prywatnej w Rucewie niszczą uprawy okolicznych rolników. Poprosiło 

wsparcie w tym temacie.  

Radny podziękował Kierownik Referatu Rozwoju Lokalnego za dobrą współpracę z 

zarządem Związku Gmin i Powiatów Kanału Elbląskiego i Pojezierza Iławskiego.  

 

Radna Teresa Jakubiec powtórzyła, że uczniowie Szkoły Podstawowej w Zalewie 

mieszkający w Półwsi i Gajdach wracając do domów transportem o godzinie 12:30, wożone 

są w kierunku Mazanek, Rąbity, przywożone z powrotem do Zalewa i dopiero odwożone do 

domów. Takie sytuacje miały miejsce w ubiegłym tygodniu. W dniu dzisiejszym sytuacja się 

powtórzyła. 

 

O godzinie 14:45 Sesję opuściła Radna Iwona Głąb. 
 
Inspektor w Referacie Organizacyjnym Andrzej Lichacz powiedział, że sprawa jest mu 

znana.  Przeprowadzona została rozmowa z koordynatorem odpowiedzialnym za transport 

uczniów do szkół, który zapewniał, że z kierowcami została przeprowadzona rozmowa, 

otrzymali rozpiskę dotyczącą odwozów dzieci. Nie wie, co się dzieje, dla niego też sytuacja 

jest niezrozumiała. Zgłosi uwagi ponownie do koordynatora transportu.   

 

O godzinie 14:47 na Sesję wróciła Radna Iwona Głąb. 
 
Ad. 5. Zamknięcie obrad. 

 

Wobec wyczerpania porządku obrad Przewodniczący Rady Jan Lichacz zamknął XXX 

nadzwyczajną Sesję Rady Miejskiej w Zalewie.  

 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej 

               /-/ Jan Lichacz 

 



Protokołowała:                                                                                                                 

Ewa Warcaba- Cympel 


